

Iris Weidinger leaves EEX

Iris Weidinger, Chief Financial Officer has decided to leave the Management Board of European Energy Exchange AG (EEX) for personal reasons. In its meeting on 25 June 2020, the Supervisory Board of EEX AG complied with her request and approved the termination agreement, whereby Iris Weidinger resigns from all positions at EEX Group as of 30 June 2020.

Iris Weidinger has been with EEX since the foundation of the company. In 2000 she started at the predecessor exchange LPX. In 2008, she was appointed to the Management Board of EEX. As Chief Financial Officer, she was responsible for finance and personnel of the EEX Group. During this time, she also took over board mandates for the clearing house European Commodity Clearing (ECC) and the European spot exchange EPEX SPOT.

Dr Thomas Book, Chairman of the EEX Supervisory Board, comments: "We very much regret Iris Weidinger's decision and thank her on behalf of the entire team for the long-standing collaboration. She has been a part of EEX from the very beginning and has contributed significantly to the success of the company and the development of EEX from a local exchange to a globally operating exchange group".

Peter Reitz, CEO of EEX, adds: "As Chief Financial Officer and Chief Human Resources Officer Iris Weidinger was close to the people in the company. The well-being of our employees was very close to her heart and she always acted in their best interests. We wish her all the best for the future."

CEO Peter Reitz will take over the duties of Chief Financial Officer until the position has been filled.

The **European Energy Exchange (EEX)** is the leading energy exchange in Europe which develops, operates and connects secure, liquid and transparent markets for energy and related products. As part of EEX Group, a group of companies serving international commodity markets, EEX offers contracts on Power, Natural Gas and Emission Allowances as well as Freight and Agricultural Products. EEX also provides registry services for White Certificates, Capacity Certificates and Guarantees of Origin on behalf of the French State, as well as Auctions for Guarantees of Origin.

Contact:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London) | + 33 1 73 03 76 52 (Paris)

presse@eex.com | www.eex.com

Iris Weidinger verlässt die EEX

Aus persönlichen Gründen verlässt Finanzchefin Iris Weidinger den Vorstand der European Energy Exchange AG (EEX). In seiner Sitzung am 25. Juni 2020 entsprach der Aufsichtsrat der EEX AG ihrem Wunsch und stimmte dem Aufhebungsvertrag zu, womit Iris Weidinger alle ihre Ämter in der EEX Group zum 30. Juni niederlegt.

Iris Weidinger begleitete die EEX bereits seit dem Start des Unternehmens. 2000 begann sie bei der Vorgängerbörse LPX. 2008 wurde sie in den Vorstand der European Energy Exchange AG (EEX AG) berufen und verantwortete als Chief Financial Officer Finanzen und Personal der EEX Group. Während dieser Zeit übernahm sie auch Vorstandsmandate für das Clearinghaus European Commodity Clearing (ECC) und die europäische Spotbörse EPEX SPOT.

Dr. Thomas Book, Vorsitzender des Aufsichtsrats der EEX AG, kommentiert: „Wir bedauern die Entscheidung von Iris Weidinger sehr und danken ihr im Namen des gesamten Teams für die jahrelange Zusammenarbeit. Sie war von Beginn an ein Teil der EEX und hat maßgeblich zum Erfolg des Unternehmens und zur Entwicklung der EEX von einer lokalen Börse hin zu einer global agierenden Börsengruppe beigetragen.“

Peter Reitz, Vorstandsvorsitzender der EEX AG, ergänzt: „Als Finanz- und Personalvorstand war Iris Weidinger nah an den Menschen im Unternehmen. Das Wohl unserer Mitarbeiterinnen und Mitarbeiter lag ihr sehr am Herzen und sie handelte stets in deren Interesse. Wir wünschen ihr für die Zukunft alles Gute.“

Bis zur Neubesetzung der Stelle des Chief Financial Officers wird CEO Peter Reitz die Aufgaben übernehmen.

Die **European Energy Exchange (EEX)** ist die führende europäische Energiebörse. Sie entwickelt, betreibt und vernetzt sichere, liquide und transparente Märkte für Energie und energienahe Produkte. Als Teil der EEX Group, einer auf international Commodity-Märkte spezialisierten Unternehmensgruppe, bietet die EEX Kontrakte auf Strom, Erdgas und Emissionsberechtigungen sowie Fracht- und Agrarprodukte an. Weiterhin bietet die EEX auch Registrierungsdienste für weiße Zertifikate, Kapazitätszertifikate und Herkunftsnachweise im Auftrag des französischen Staates sowie Auktionen für Herkunftsnachweise an.

Kontakt:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London) | + 33 1 73 03 76 52 (Paris)

presse@eex.com | www.eex.com